
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 16. december 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 525
Kan ministeren oplyse om status på den videre undersøgelse af ”gensmitten” med CO-
VID-19 på minkfarm 4, som ministeren på samråd i Miljø- og Fødevareudvalget den 11.
december 2020 sagde, der blev arbejdet ”på højtryk” med? Når ministeren på samrådet
bekræfter, at ”gensmitten” lader til at komme fra samme stamme, kan ministeren så
samtidig udelukke, at der ikke blot er tale spredning til forskellige dyr over længere tid?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Alex Vanopslagh
(LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Alex.Vanopslagh@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand

1/1

Miljø- og Fødevareudvalget 2020-21
MOF Alm.del - Spørgsmål 525

Offentligt


